






导航方式：磁条/磁钉/二维码/激光/slam(可选)

走形功能：前进后退左右转弯、90°~360°旋转、原地旋转、横移

定位精度：导航停止精度均为±10mm，

多台联动：具备多台AGV联动功能(可选)

进出电梯：可与普通电梯连接，自动搭乘电梯，具备跨楼层搬运能力

自主充电：支持无线充电，支持自动充电。

多重防护：激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮。

定制可达±5mm

使用简便：根据调度指令自动运行，无需人工干预。

拓展兼容：可根据要求定制，可与WMS、MES系统对接。

激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮

10年(years)

放电次数≥1500次  Discharge times ≥ 1500 times

无线充电 Wireless charging

0-60m/min(米/分钟)可定制（customized）

白鲨600(Shark Elfin 600)

Navigation method: magnetic tape/magnetic nail/QR code/laser/slam (optional)

Running direction: forward, backward, left and right turns, 90°/180° rotation, pivot, lateral movement

Positioning accuracy: The navigation stop accuracy is ±10mm, and the customization can reach ±5mm

Multiple linkage: with multiple AGV linkage function (optional)

Elevator in and out: can be connected with ordinary elevators, take the elevator automatically, and have the ability to carry across floors

Easy to use: run automatically according to scheduling instructions without manual intervention;

Expansion compatibility: It can be customized according to requirements, and can be connected with WMS and MES systems.

Self-charging: Support wireless charging, support automatic charging.

Multiple protection: laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button. Laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button

Forward and backward, turn left and right, rotate 90°/180°, rotate in place, traverse
前进后退、左右转弯、90°/180°旋转、原地旋转、横移

magnetic tape/magnetic nail/QR code/laser/slam (optional)

Product advantages:

Shark Elfin Series - Shark Elfin 600
白鲨系列——白鲨600

产品优势：

≤4°

角度0～180度，距离0～3m可调  

Angle from 0 to 180 degrees, adjustable from 0 to 3m



白鲨系列——白鲨1000

Shark Elfin Series - Shark Elfin 1000

导航方式：二维码/激光/slam(可选)

走形功能：前进后退左右转弯、90°~360°旋转、原地旋转、横移

定位精度：导航停止精度均为±10mm，

多台联动：具备多台AGV联动功能(可选)

进出电梯：可与普通电梯连接，自动搭乘电梯，具备跨楼层搬运能力

自主充电：支持无线充电，支持自动充电。

多重防护：激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮。

定制可达±5mm

使用简便：根据调度指令自动运行，无需人工干预。

拓展兼容：可根据要求定制，可与WMS、MES系统对接。

Navigation method: QR code/laser/slam (optional)

Running direction: forward, backward, left and right turns, 90°/180° rotation, pivot, lateral movement

Positioning accuracy: The navigation stop accuracy is ±10mm, and the customization can reach ±5mm

Multiple linkage: with multiple AGV linkage function (optional)

Elevator in and out: can be connected with ordinary elevators, take the elevator automatically, and have the ability to carry across floors

Easy to use: run automatically according to scheduling instructions without manual intervention;

Expansion compatibility: It can be customized according to requirements, and can be connected with WMS and MES systems.

Self-charging: Support wireless charging, support automatic charging.

Multiple protection: laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button.

Product advantages:产品优势：

激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮

10年(years)

放电次数≥1500次  Discharge times ≥ 1500 times

0-60m/min(米/分钟)可定制（customized）

白鲨1000(Shark Elfin 1000)

Laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button

Forward and backward, turn left and right, rotate 90°/180°, rotate in place, traverse
前进后退、左右转弯、90°/180°旋转、原地旋转、横移

二维码/激光/slam(可选) QR code/laser/slam (optional)

1000kg

≤4°

角度0～180度，距离0～3m可调  

Angle from 0 to 180 degrees, adjustable from 0 to 3m



前进后退、左右转弯、90°/180°旋转、原地旋转、横移

激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮

10年(years)

≤4°

0-40m/min(米/分钟)可定制（customized）

螃蟹2000  Crab 2000
mm0021

Crab Series - Crab 2000

导航方式：二维码/激光/slam(可选)

走形功能：前进后退左右转弯、90°~360°旋转、原地旋转、横移

定位精度：导航停止精度均为±10mm，

多台联动：具备多台AGV联动功能(可选)

进出电梯：可与普通电梯连接，自动搭乘电梯，具备跨楼层搬运能力

自主充电：支持无线充电，支持自动充电。

多重防护：激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮。

定制可达±5mm

使用简便：根据调度指令自动运行，无需人工干预。

拓展兼容：可根据要求定制，可与WMS、MES系统对接。

Navigation method: QR code/laser/slam (optional)

Running direction: forward, backward, left and right turns, 90°/180° rotation, pivot, lateral movement

Positioning accuracy: The navigation stop accuracy is ±10mm, and the customization can reach ±5mm

Multiple linkage: with multiple AGV linkage function (optional)

Elevator in and out: can be connected with ordinary elevators, take the elevator automatically, and have the ability to carry across floors

Easy to use: run automatically according to scheduling instructions without manual intervention;

Expansion compatibility: It can be customized according to requirements, and can be connected with WMS and MES systems.

Self-charging: Support wireless charging, support automatic charging.

Multiple protection: laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button.

Product advantages:产品优势：

二维码/激光/slam(可选) QR code/laser/slam (optional)

Forward and backward, turn left and right, rotate 90°/180°, rotate in place, traverse

放电次数≥1500次  Discharge times ≥ 1500 times

Laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button

角度0～180度，距离0～3m可调  

Angle from 0 to 180 degrees, adjustable from 0 to 3m



螃蟹3000 Crab 3000

mm8871888mm

负载3000KG   举升行程0-75mm

L1788*W888*H352(mm)可定制（ ）customized

0-40m/min(米/分钟)可定制（customized）

前进后退、左右转弯、90°/180°旋转、原地旋转、横移

激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮

10年(years)

角度0～180度，距离0～3m可调  

Angle from 0 to 180 degrees, adjustable from 0 to 3m

放电次数≥1500次  Discharge times ≥ 1500 times

≤4°

二维码/激光/slam(可选) QR code/laser/slam (optional)

Crab Series - Crab 3000

导航方式：二维码/激光/slam(可选)

走形功能：前进后退左右转弯、90°~360°旋转、原地旋转、横移

定位精度：导航停止精度均为±10mm，

多台联动：具备多台AGV联动功能(可选)

进出电梯：可与普通电梯连接，自动搭乘电梯，具备跨楼层搬运能力

自主充电：支持无线充电，支持自动充电。

多重防护：激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮。

定制可达±5mm

使用简便：根据调度指令自动运行，无需人工干预。

拓展兼容：可根据要求定制，可与WMS、MES系统对接。

Navigation method: QR code/laser/slam (optional)

Running direction: forward, backward, left and right turns, 90°/180° rotation, pivot, lateral movement

Positioning accuracy: The navigation stop accuracy is ±10mm, and the customization can reach ±5mm

Multiple linkage: with multiple AGV linkage function (optional)

Elevator in and out: can be connected with ordinary elevators, take the elevator automatically, and have the ability to carry across floors

Easy to use: run automatically according to scheduling instructions without manual intervention;

Expansion compatibility: It can be customized according to requirements, and can be connected with WMS and MES systems.

Self-charging: Support wireless charging, support automatic charging.

Multiple protection: laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button.

Product advantages:产品优势：

Forward and backward, turn left and right, rotate 90°/180°, rotate in place, traverse

Laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button



SMT-AGV

L1080*W685*H1412(mm)可定制（ ）customized

0-60m/min(米/分钟)可定制（customized）

前进后退、左右转弯、90°/180°旋转、原地旋转、横移

激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮

10年(years)

放电次数≥1500次  Discharge times ≥ 1500 times

≤4°

二维码/激光/slam(可选) QR code/laser/slam (optional)

50kg

DC24V

Forward and backward, turn left and right, rotate 90°/180°, rotate in place, traverse

角度0～180度，距离0～3m可调  

Angle from 0 to 180 degrees, adjustable from 0 to 3m

Laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button

OKAGV QR code SMT-AGV adopts QR code navigation. It is specially used for SMT loading and 

unloading machine PCB material frame transfer. It has functions such as forward, backward, left and 

right turns, lateral movement, and automatic identification of material frames. In the SMT workshop 

and the logistics process, the material handling activities are constantly repeated, and the material 

handling efficiency often becomes the key to determining the efficiency of the SMT production line.

欧铠二维码SMT-AGV采用二维码导航，是一款专用于SMT上下板机PCB料框转运，具有前进、后退、左右

转弯、横向移动，自动识别料框等功能。在SMT车间,物流过程中,物料搬运活动是不断反复进行的,物料搬运

效率,往往会成为决定SMT生产线效率的关键。

导航方式：二维码/激光/slam(可选)

走形功能：前进后退左右转弯、90°~360°旋转、原地旋转、横移

定位精度：导航停止精度均为±10mm，

多台联动：具备多台AGV联动功能(可选)

进出电梯：可与普通电梯连接，自动搭乘电梯，具备跨楼层搬运能力

自主充电：支持无线充电，支持自动充电。

多重防护：激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮。

定制可达±5mm

使用简便：根据调度指令自动运行，无需人工干预。

拓展兼容：可根据要求定制，可与WMS、MES系统对接。

Navigation method: QR code/laser/slam (optional)

Running direction: forward, backward, left and right turns, 90°/180° rotation, pivot, lateral movement

Positioning accuracy: The navigation stop accuracy is ±10mm, and the customization can reach ±5mm

Multiple linkage: with multiple AGV linkage function (optional)

Elevator in and out: can be connected with ordinary elevators, take the elevator automatically, and have the ability to carry across floors

Easy to use: run automatically according to scheduling instructions without manual intervention;

Expansion compatibility: It can be customized according to requirements, and can be connected with WMS and MES systems.

Self-charging: Support wireless charging, support automatic charging.

Multiple protection: laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button.

Product advantages:产品优势：



1100mm mm007

复合机器人（AGV+机械臂）将两者成熟的技术产品相结合更具备了精确定位“行走”的功能，其搭载的机

械臂实现了在各种工况下的定制作业。可以和机械臂，3D视觉镜头协作，完成精度要求±0.05mm以内的

CNC机台上下料。结合ERP/MES等信息系统的指令，复合机器人与信息系统结合运作。调度人员通过系

统，向复合型机器人下达物料运输、上下料的指令，车间智能化由此形成。

The COBOT AGV (AGV + robotic arm) combines the two mature technology and has the function of 

precise positioning and "walking". The robotic arm can realize customized operations under various 

working conditions. It can cooperate with the robotic arm and 3D vision lens to complete the CNC 

machine loading and unloading within ±0.05mm. Combined with the instructions of information 

systems such as ERP/MES, the COBOT AGV operates in conjunction with the information system. 

Through the system, the dispatcher issues the instructions for material transportation and loading 

and unloading to the COBOT AGV, and the workshop intelligence starts from here..

复合机器人  Cobot AGV

AGV尺寸：L1100*W700*H600(mm)可定制 

二维码导航、激光导航、自然导航、混合导航

C o b o t  A G V

≤4°

导航方式：二维码/激光/slam(可选)

走形功能：前进后退左右转弯、90°~360°旋转、原地旋转、横移

定位精度：导航停止精度均为±10mm，

多台联动：具备多台AGV联动功能(可选)

进出电梯：可与普通电梯连接，自动搭乘电梯，具备跨楼层搬运能力

自主充电：支持无线充电，支持自动充电。

多重防护：激光避障传感器，前/后防撞条防护，前/后急停按钮。

定制可达±5mm

使用简便：根据调度指令自动运行，无需人工干预。

拓展兼容：可根据要求定制，可与WMS、MES系统对接。

Navigation method: QR code/laser/slam (optional)

Running direction: forward, backward, left and right turns, 90°/180° rotation, pivot, lateral movement

Positioning accuracy: The navigation stop accuracy is ±10mm, and the customization can reach ±5mm

Multiple linkage: with multiple AGV linkage function (optional)

Elevator in and out: can be connected with ordinary elevators, take the elevator automatically, and have the ability to carry across floors

Easy to use: run automatically according to scheduling instructions without manual intervention;

Expansion compatibility: It can be customized according to requirements, and can be connected with WMS and MES systems.

Self-charging: Support wireless charging, support automatic charging.

Multiple protection: laser obstacle avoidance sensor, front/rear bumper protection, front/rear emergency stop button.

Product advantages:产品优势：

角度0～180度，距离0～3m可调  

Angle from 0 to 180 degrees, adjustable from 0 to 3m



Laser guided tugger AGV



双向背负举升AGV





-23- -24-



-25- -26-



-27- -28-


	页 1
	页 2
	页 3
	页 4
	页 5
	页 6
	页 7
	页 8
	页 9
	页 10
	页 11
	页 12
	页 13
	页 14
	页 15

